

Newsletter
January 2024

General Meeting with Guest
Speaker Dr. Hassan Al Arrayedh

January 2, 2024

Dr. Hassan Al Arrayedh, Chairman of Ibn Al Nafees Hospital was the guest speaker at the club's General Meeting, where he spoke about the anatomy of the eye and health concerns related to Ophthalmology.

الاجتماع العام مع المتحدث
الضيف الدكتور حسن العريض

2 يناير 2024

الدكتور حسن العريض، رئيس مستشفى ابن النفيس، كان المتحدث في اجتماع النادي العام، حيث تحدث عن أمراض وتشريح العين والمخاوف الصحية المتعلقة بطب العيون.



Opening Ceremony of the Rotary
Youth Leadership Awards (RYLA)

January 3, 2024

The Rotary Club of Seef Bahrain actively participated in the Opening Ceremony of RYLA, which focused on providing the necessary leadership skills for 50 youthful individuals under its umbrella. RYLA was a month-long event, which centered on Rotary's seven areas of focus.

افتتاح حفل جوائز قيادة الشباب
في أندية الروتاري (RYLA)

3 يناير 2024

نادي روتاري سيف البحرين شارك بنشاط في حفل افتتاح برنامج الذي ركز على توفير المهارات القيادية الضرورية لـ 50 شاباً وشابة تحت مظلتهم. حدثاً يستمر سنوياً لمدة شهر، و يتمحور حول القضايا السبع الأهم في الروتاري.



Rotary Seef celebrates
4 years of its existence

January 13, 2024

Rotary Club of Seef Bahrain celebrated 4 years since its inception. The club has multiple achievements and received several accolades during this period.

يحتفل روتاري سيف البحرين
بمرور ٤ سنوات على تأسيسه

13 يناير 2024

نادي روتاري سيف البحرين يحتفل بمرور ٤ سنوات على تأسيسه. لقد حقق النادي العديد من الإنجازات وحصل على العديد من الجوائز خلال هذه الفترة.



Social Evening at Alhan
Restaurant, Al Liwan

January 16, 2024

The Club arranged a social evening at Alhan Restaurant in Al Liwan Mall, which was well attended by members and friends of all the Rotary clubs in Bahrain.

الأمسية الاجتماعية في مطعم
الخان في مجمع الليوان التجاري

16 يناير 2024

نظم النادي أمسية اجتماعية في مطعم الخان في مجمع الليوان، شهد حضور جيد من أعضاء النادي وأصدقائه من جميع أندية روتاري البحرين ومبادراته القادمة.



Cycling at the Bahrain
International Circuit

January 23, 2024

The Club enjoyed a fantastic cycling leisure event at the Bahrain International Circuit on the evening of 23 January 2024.

رياضة ركوب الدراجات في
حلبة البحرين الدولية

23 يناير 2024

نظم النادي مسابقة نوعية في ركوب الدراجات وذلك في حلبة البحرين الدولية مساء ٢٣ يناير ٢٠٢٤.



Social Evening at Camp of
Chill Bahrain (Al Qamra)

January 30 2024

The Club organized a relaxed social evening at the desert camp of Chill Bahrain (Al Qamra) on the evening of 30 January 2024.

تنظيم أمسية اجتماعية في
مخيم تشيل البحرين (القمره)

30 يناير 2024

نظم النادي أمسية اجتماعية ممتعة في مخيم القمره في منطقة الصخير الصحراوية حيث استمتع الجميع بأمسيه قمرية جميلة في مساء يوم ٣٠ يناير ٢٠٢٤

